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Hei 

 

Viser til nettsidene om innspill på foreslåtte massedeponi i forbindelse med utbygging av ny 

trase for E16 og jernbanen.  

 

Det er flere gode forslag med naturlig landhev, eller fylle masser i sjøen der det allerede er 

gjort inngrep i naturen. Men noen av forslagene, inkludert Boge, er å endre dramatisk på et 

naturlig fjordlandskap som må ivaretas på mest mulig naturlig måte. 

Og hvis en velger å forlenge dagens sjølinje, vil da grunneiere av dagens sjølinje få 

kompensasjon i den nye sjølinjen? 

 

Så vil på det sterkeste motsi store inngrep som på Boge! 

 

mvh 

Geir Morten Steinsbø 


